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Remissvar från Hyresgästföreningen 

Byggnaders energiprestanda – förslag 

på ändringar i plan- och 

byggförordningen 

Hyresgästföreningen har beretts tillfälle att yttra sig över rubricerat 

förslag och anför följande: 

 

Hyresgästföreningen tillstyrker förslaget att beräkningen av en 

byggnads energiprestanda ändras från att utgå från en 

primärenergifaktor till att utgå från en viktningsfaktor. 

Att den energi som tillförs i mycket hög grad ska komma från förnybara 

energikällor bör vara en självklarhet i vår strävan efter ett hållbart 

samhälle. Hyresgästföreningen ser positivt på en övergång från 

primärenergifaktorer till viktningsfaktorn, vi instämmer i att dessa bättre 

kan bidra till teknikneutralitet mellan hållbara uppvärmningssystem som 

inte är fossilbränslebaserade. 

 

Hyresgästföreningen har i tidigare remissvar avstyrkt förslaget om att 

energi från sol, vind, mark och vatten, producerad i anslutning till 

byggnaden eller på dess tomt skall få avräknas. Hyresgästföreningen 

anser det orimligt att ett hus kan byggas med sämre isolerade väggar, 

golv och tak om ex solceller eller solpaneler installeras.  
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